

无级调速

台式钻床 Stepless speed variation driling machine bench-style

1500W大功率电机, 主轴无级调速, 最高可达到4000°RPM。

工作台可升降,内含T形槽,方便夹持工件。

主轴进给可限位,隐藏式工作灯。

CE标准的断电护罩,打开保护罩自动断电,安全可靠。

1500W high-power motor, stepless speed regulation of the spindle, up to 4000*RPM.

The worktable can be raised and lowered, and it has a T-shaped slot for easy clamping of workpieces.

Spindle feed can be limited, hidden work lights.

CE standard power-off guard, open the guard to automatically cut off the power, safe and reliable.



学校、科创中心及科研单位教学演示使用,适合家用DIY, 航模零件、钟表零件加工;可加工钛、不锈钢、45号钢、铁、铝、铜等各类有色金属和木材、尼龙等各类软材料。

For teaching demonstrations in schools, science and innovation centers and scientific research units, Suitable for home DIY, model aircraft parts, clock parts processing.

It can process various non-ferrous metals such as titanium, stainless steel, 45# steel, iron, aluminum, copper and other soft materials such as wood and nylon.











型号	Model	CTZ25
最大钻孔直径	Max. drilling diameter	24mm
立柱直径	Column diameter	80mm
主轴最大行程	Spindle stroke	85mm
主轴端锥度	Spindle taper	MT2
主轴速度范围 (无级调速)	Spindle Speeds (Variable)	100-4400rmp
工作台面尺寸	Table size	280x300mm
底座工作面尺寸	Base size	335x335mm
T型槽	T-slot size	14mm
工作台行程	Knee Table Travel	165mm
主轴下端至工作台面距离	Max. Spindle to Table	495mm
主轴下端至底座工作面距离	Distance From Spindle to Base	681mm
电机	Motor	1.5KW
外形尺寸	Overall dimensions	510x670x1170mm
净重	N.W.	120kg

产品外形尺寸为手工测量,存在较小误差,为正常情况,具体以实物为准。

The dimensions of the product are measured manually, and there is a small error, which is normal, and the actual product shall prevail.

WWW.AHCTJX.COM